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      Sida 1 (2) 
      §1-10 
Strängnäs Fotoklubb styrelsemöte 2014-10-29 i Klubblokalen, Strängnäs 

Närvarande: Mattias, Peter, Anders, adjungerad  Kjell och Björn 
Anmält förhinder:  
Ej närvarande: Övriga 

§1. Mötets öppnande  
Mattias hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§2. Godkännande av dagordning godkändes  

§3. Föregående protokoll från styrelsemötet 2014-08-19 godkändes 

§4. Medlemmar 

Osäkert för dagen, styrelsen återkommer med rätt antal till nästa styrelsemöte. Vi räknar med        
ca. 40 medlemar efter ’Öppet hus’ inkl. familjemedlemar. Vilka vill/kan vara med i styrelsen? Vi 
behöver nytänkande.  

§5. Ekonomi 

Ca. 18.553:- enl Anders 

§6. Skrivelser/inkommen post 

 Inga skrivelser har inkommit  

§7. Rapporter 

 Sändare för blixt/slavblixt det saknas en.  Åtgärd ? 

 Anders höll sin första del av bildkvällen med 6 deltagare, del 2 sker den 11/11. Toppen 

§8. Kommande aktiviteter 

Medlemskväll den 19/11 kl. 18.30 där vi kommer att ta upp VAD vi kan göra i klubben för att 
kunne fortsätta driva frågor, evenemang och så vidare där medlemmarna är med och arrangera. 
Inte bara styrelsen. Vi behöver marshaller. Klubben bjuder på lättare förtäring i form av en 
räksmorgås, dricka....... 

Inventarielista bordes/ska uppdateras av........? 

  

§9. Fotoklubbens webb/facebook 
Sören vill trappa der och vi söker nån som kan hans sysslor. Mattias skickar frågan till Sören 
när han tänker lämna över till någon annan.   Vi har på förslag att Kjell ska ta över  denna 
syssla. 
 

§10 Övriga frågor  
Diverse frågor kom upp under mötets gång och detta blir en sammanfattning vad som tycktes 
till. Styrelsen håller inga hemliga möten  - dem är öppen för alla! Vi behöver redovisa vart 
bidraget vi fick av Kommunen har tagit vägen. Bl. Al skulle vi ha en jubileumsfest, men den 
verkar inte blir av.... (festarrangör Tony). Vi fullföljer inte det vi har bestämmt i affärsplanen 
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utav olika anledningar. Medlemmar kan missuppfatta detta som negativt och fly klubben. 
Uppslutning vid styrelsemöten är inte optimal och suppleanter rings inte in eller dyker inte 
upp. Det efterlystes mera ’klubbkänsla’ och vi föreslog en medlemsträff ( se §8) med 
föranmälen. Ska aktualiseras på hemsidan och på FB. Sista anm. Dag 16/11. Mera diskussioner 
kring klubbens framtid där vi ska så klart prata vidare under medlemskvällen. Kommunal 
bidrag inför 2015 tas upp – Anders/Mattias ta sig an uppgiften. 
 
Nästa öppna styrelsemöte  14-12-17 
         
 
 
 

       
Mattias Johansson  Peter Hudatzky 

Ordförande    Sekreterare 


